
Title (en)
Cooling element with excessive cooling protection

Title (de)
Kühlelement mit Unterkühlungsschutz

Title (fr)
Elément de refroidissement et protection contre le sous-refroidissement

Publication
EP 2098809 A1 20090909 (DE)

Application
EP 08152376 A 20080306

Priority
EP 08152376 A 20080306

Abstract (en)
The element (110) has a casing (112) provided with a heat transfer wall (122) to interchange thermal energy with goods i.e. medicament, to be
refrigerated. A fluid space (120) is adjacent to the wall, and a storage space (118) is separated from the fluid space by a separating element (114).
The storage space is arranged such that a supply of cooling agent (126) e.g. parafme, is kept away from the fluid space in a solid aggregation
condition. The cooling agent is transferred from the storage space into the fluid space in a fluid aggregation condition. Independent claims are also
included for the following: (1) a cooling container comprising an outer container with a receiver for spatial fixing of a cooling element (2) a method for
cooling goods to be refrigerated (3) a method for manufacturing a cooling element.

Abstract (de)
Es wird ein Kühlelement (110) zum Kühlen eines Kühlguts (140) vorgeschlagen, umfassend eine Umhüllung (112) mit mindestens einer
Wärmeübertragungswand (122) zum Austausch thermischer Energie mit dem Kühlgut (140). Das Kühlelement (110) umfasst weiterhin mindestens
einen an die Wärmeübertragungswand (122) angrenzenden Fluidraum (120) und mindestens einen von dem Fluidraum (120) durch mindestens
ein Trennelement (114) getrennten Speicherraum (118), wobei der Speicherraum (118) eingerichtet ist, um einen Kühlmittelvorrat in festem
Aggregatszustand aufzunehmen. Das Trennelement (114) ist eingerichtet, um den Kühlmittelvorrat in festem Aggregatszustand von dem Fluidraum
(120) im Wesentlichen fernzuhalten und Kühlmittel (126) in flüssigem Aggregatszustand den Übertritt von dem Speicherraum (118) in den Fluidraum
(120) zu ermöglichen.
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